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Skolebestyrelsens 
årsberetning 2022/2023

Skolebestyrelsen startede op i august og bød velkommen til tre 
nye forældrevalgte medlemmer. Derudover blev der konstitueret 
en formand og næstformand. Sidenhen har vi nedsat forskellige 
arbejdsgrupper, for eksempel i forbindelse med skolens arbejde 
med læringssamtaler, kantineudvalg, udvidelse af skolen samt 
ansættelsesudvalg i forbindelse med ansættelse af skolens 
pædagogiske leder for udskoling og specialklasser.

Ved hvert af skolebestyrelsens møder er elevrådet inviteret, og vi 
har på udvalgte møder også SFO-forældrerådet med. Det giver et 
godt helhedsindtryk af skolen og giver os gode muligheder for at 
gå efter samme bold.

Fra starten af skoleåret var der varslet besparelser i Aarhus 
Kommune. Der skulle spares 200-300 mio. kr. på børn og unge-
området, og der blev centralt fra udarbejdet et besparelses-
katalog. Derudover blev det ovenfra besluttet at samle 10. 
klasserne ét sted, hvilket betyder, at Rundhøjskolen fra skoleåret 
2023/2024 ikke længere har almene 10. klasser, men kun 10. 
klasse i ESAA-regi. 

Denne nedgang i antallet af klasser har – sammen med øgede 
priser på energi, underskud i kantinen og øgede vikarudgifter –
givet anledning til, at vi også har måttet kigge på vores egen 
økonomi. Der er selvfølgelig ikke nogen områder, vi i princippet 
ønsker at spare på, men ifølge skolens budget for 2023 kommer vi 
ud med et underskud. Vi har derfor drøftet, hvordan vi kan 
minimere underskuddet og har bedt skolens ledelse om at tænke 
generelle besparelser ind over hele linjen. Derudover har vi
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besluttet at pause det renoveringsprojekt, som vi påbegyndte for 
et par år siden. I projektet har indtil videre omkring halvdelen af 
skolens klasselokaler fået en overhaling med maling, nye gardiner 
og nye møbler. Derudover har et kantineudvalg drøftet balancen 
mellem sundere mad og en sund økonomi i kantinen. 

Heldigvis kan Rundhøjskolen mange ting. Vores elevtal er 
stigende, og Børn og Unge har derfor sat et projekt i gang med 
henblik på at udvide antallet af kvadratmeter på matriklen – til 
glæde for både undervisning og fritid. Det er en utrolig spændende 
proces, som vi er glade for at være en del af. Skolen skal udvides 
med fælleslokaler og faglokaler. 

I skolebestyrelsen vil vi gerne præge skolens udvikling, og vi har 
derfor også kigget på, hvad fremtidens skole kan byde på, hvilket 
er et vigtigt element i de læringssamtaler, som skolebestyrelsen 
også deltager i. Læringssamtalerne har fokus på datainformerede 
lærende samtaler om elevernes læring, udvikling og trivsel. 
Samtalerne er med til at sætte retning og skabe fremdrift for 
skolens fokuserede områder. Udviklingen både i læring og samfund 
gør også, at vi løbende justerer vores principper således, at de 
matcher aktuelle behov.

Det er dejligt for os at se, at skolens forældre følger 
skolebestyrelsens arbejde, og vi glæder os til at kunne melde 
mere ud omkring skolebestyrelsens arbejde i det kommende 
skoleår. Indtil da vil vi benytte lejligheden til at ønske jer alle en 
rigtig dejlig sommer.

Skolebestyrelsen
14. juni 2023



HVOR MAN TRIVES, LÆRER 

MAN

HVOR MAN TRIVES, LÆRER MAN

Skolebestyrelsen 2022/2023

Forældrerepræsentanter:
Malene Wiese Madsen (formand)
Tine Obel Schmidt (næstformand)
Bodil Ipsen
Edyta Gromacka
Louise Ydemann Duarte
Louise Pedersen
Nils Lehner Gottlieb

Elevrådsrepræsentanter:
Ida Frederikke Kejser
Elias Frank Bijaad

Medarbejderrepræsentanter:
Casper Bugge Jensen
Hans Koed Jensen/Trine Rohde

Ledelse:
Lotte Søndergaard, skoleleder
Louise Barner Jensen, viceskoleleder og pædagogisk leder for 0.-6. 
klasse og SFO
Michael Yde Hansen, pædagogisk leder for 7.-10. klasse og 
specialklasser
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